

5. (a) What does the phrase "all other expenditures" in the amount of \$199,000 as listed under the Chief Electoral Officer, objects of expenditure, include or represent (b) does this item show an increase of more than 20% in one year and (i) if so, for what reason (ii) if not, what is the correct percentage?

No. 1,957—Mr. Alexander—June 27

1. (a) How many persons in the Privy Council Office have been hired on a contract basis (b) what is the total amount paid for such services and is the amount referred to in the 1978-79 Main Estimates and, if so, under which item (c) what is the job description for each such person?

2. Has the number of contract employees increased by more than 20% in two years and (a) if so, for what reason (b) if not, what is the correct percentage?

No. 1,961—Mr. Cossitt—June 27

1. With reference to the answer to Question No. 253 which states in part "It is not the practice of Canadian National to disclose the names of persons or firms submitting tenders for the supply of services", on what date was this practice established and (a) who established it (b) for what reason?

2. Since Canadian National Railways is owned by the taxpayers of Canada, will the government institute an immediate policy of making public any information legitimately requested in the House of Commons about its operations and, if not, for what reason?

3. With further reference to the answer to Question No. 253 which says in part "The amount of gross revenue paid by Blue Line Taxi Company Limited to the Crown is considered confidential to the parties involved during the term of the agreement (a) who considers this to be confidential and for what reason (b) what are all the reasons the government permits any publicly-owned operation to keep its expenditures confidential?"

No. 1,962—Mr. Epp—June 27

1. Was Mr. Robert Rempel appointed to the Canadian Consultative Council on Multiculturalism and, if so (a) on what date and for how long (b) what are the terms of reference of the position (c) what are his qualifications for the position?

2. Is Mr. Rempel receiving any remuneration for serving on the Council and, if so, how much annually?

3. Does Mr. Rempel receive an expense allotment annually and, if so, in what amount?

No. 1,963—Mr. Neil—June 28

1. Was a tender submitted by National Steel Car Company, Hamilton, Ontario, to supply grain hopper cars in early 1977, and, if so, in what amount?

2. Was the tender the lowest and, if so, for what reason was it not accepted?

5. a) Que comprennent ou représentent «toutes autres dépenses» de \$199,000 qui figurent à la rubrique Articles de dépense du Directeur général des élections, b) cette somme a-t-elle été haussée de plus de 20 p. 100 par rapport à l'an dernier et, (i) dans l'affirmative, pourquoi (ii) sinon, quel est le pourcentage exact?

N° 1957—M. Alexander—27 juin

1. a) Combien a-t-on engagé d'employés contractuels au Conseil privé, b) quel montant total verse-t-on pour ces services et ce montant figure-t-il dans le Budget des dépenses 1978-1979 et, dans l'affirmative, sous quelles rubriques, c) quelle est la description des tâches de ces employés?

2. Le nombre de ces employés contractuels a-t-il augmenté de plus de 20 p. 100 en deux ans et, a) dans l'affirmative, pourquoi, b) sinon, quel est le pourcentage exact?

N° 1961—M. Cossitt—27 juin

1. Au sujet de la réponse à la question n° 253 qui se lit en partie: «Il n'est pas dans les habitudes du Canadien National de dévoiler le nom des personnes ou des firmes ayant fait une offre pour la fourniture de services», quand cette pratique a-t-elle été adoptée et a) qui l'a établie, b) pourquoi?

2. Étant donné que les Chemins de fer Nationaux sont la propriété des contribuables canadiens, le gouvernement adoptera-t-il immédiatement une politique concernant la divulgation de toute demande raisonnable de renseignements à la Chambre des communes concernant son fonctionnement et, dans la négative, pourquoi?

3. De nouveau, au sujet de la réponse à la question no 253 qui se lit en partie: «Le montant des sommes ainsi versées à la Couronne par *Blue Line Taxi Company Limited* est considéré comme confidentiel par les parties pendant la durée de l'entente» a) qui considère ces renseignements confidentiels et pourquoi, b) quelles sont tous les motifs invoqués par le gouvernement pour autoriser la non-divulgence des dépenses d'un société publique?

N° 1962—M. Epp—27 juin

1. M. Robert Rempel a-t-il été nommé au Conseil consultatif canadien du multiculturalisme et, dans l'affirmative, quels sont a) la date et la durée de sa nomination, b) le mandat de ce poste, c) les critères d'admissibilité à ce poste?

2. M. Rempel reçoit-il un traitement pour siéger au Conseil et, dans l'affirmative, de combien chaque année?

3. M. Rempel bénéficie-t-il d'allocations de dépenses annuelles et, dans l'affirmative, de quel montant?

N° 1963—M. Neil—28 juin

1. La société *National Steel Car* de Hamilton (Ont.) a-t-elle soumis une offre pour la fourniture de wagons à trémie pour le transport des céréales au début de 1977 et, dans l'affirmative, à combien s'élevait-elle?

2. Cette offre était-elle la plus basse et, dans l'affirmative, pourquoi n'a-t-elle pas été retenue?